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Zilpis z 3. jedn5ni
il.iaicitro rniboru

Projekt:
N (stn i a kdn i pl5 n Fnid ek-M ist ek, c2.02.3, 68/ 0. 0/0. 0/ 1 5-005/0000365

Misto konSni:
St<otici mistnost v 1. patie Kapplova dvora, Tianovice 1

Datum a Eas:
2L.2.2017 od 9:00 do 11:00

Piitomni:
Dle prezendnilistiny - piiloha d. 1

Proqram:

1. UvitSnia urdenizapisovatele a ov6iovatele zdpisu

2, Informace o pr8bdhu pl6novSni(dosavadniho a nadch6zejiciho)

3. ProjednSnl a schvSleni rodniho akdniho pldnu 2017

4, Projedn5ni a schv5lenivstupE pro piipravu rodnfho akdnlho plSnu 2018

a) Priorit tohoto rodnfho akdniho pl6nu

U) flavrfr8 konkr6tnich aktivit ze strany RiOicitro vyboru

.j Stunou"ni rorrit u projekt&, pro kter6 budou zpracovdny logick6 rSmce (viz nSvrh rodnfho

akdniho Pldnu 2017)
al iianoveiif rorri-nu projektrl, kter6 budou rozpracovdny dofAze piipravy projekt8 (viz nSvrh

rodniho akdniho PlSnu 2017)

5. projedn6ni zpgsobu schvalov5nf aKualizace strategick6ho r6mce priorit a seznamu investidnlch

priorit

6, REzn6

Adl)

piitomn6 uvi'tala piedsedkyn6 programov6ho vyboru IYAS.Pobeskydi z. s' Dana Nov5kov6,

kterd z6rovei upozornila piitomn6, Ze jeOn6ni je pro (del zSpisu nahrdv5no na diktafon'

pak konstatovala, ie je piitomno 10 dten8 niOiciho vyboru a v souladu s Jednacim i5dem je

iiili;i"i56; pi" rjr"r"irr6niviech bodB programu usn5Senischopny (blfie viz Pifloha d. 1)

Ddle piedsedkyn6 programov6ho vyboru navrhla jako zapisovatele z5stupce Realizadnlho

tymu Mirostava r-ys[af ia ovEiovatele navrhla IrenuBabicovou. Na vyzvu k piedloTenijinVch

n5vrhrl nikdo z dtenrl niOicfho vyboru nereagoval'
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O ndvrhu zapisovatele a ovdfovatele bylo hlasovdno.

V'isledek hlasovSni:
PRO: 10
PROTi: 0
ZDRZEL SE: O

Po hlasov5nlpiedala piedsedkyn6 slovo Davidu W. Nov5kovi, hlavnimu zpracovateli MAP FM,

Ad2)

David W. Nov5k informoval o prfb6hu zpracovSni mlstniho akdniho pl5nu, konkr6tn6
dokumentu Rodni akdni plin 2077 formou Prezentace d 1 (viz piiloha d. 3). Pfi prezentaci
piipomenul tak6 rnisledek korespondendniho hlasovdni RiOicitro Wboru o prioritd pro Roini
akdni pl5n 2017, kterou dlenov6 jednohlasn6 odsouhlasili a kterou byla realizace ,,pilotnich
projektrS spolupr6ce".

K prezentaci nebyly ze strany niOiciho vyboru vzneseny iitdne piipominky.

niOfciuibor potd hlasoval o usnesenive zn6ni:

,,F.idici vybor bere na vddomf dosavadni prfibih pl6nov6ni a souhlas( s ndvrhem postupu dal5fch
praci na mistnim akdnfm pl6nu."

V'isledek hlasov5ni:
PRO: 10
PROTI: 0
ZDRIELSE: O

Ad3)

K bodu jedn5ni vystoupil na rryzvu hlavniho zpracovatele k jeho prezentaci - ,,Prezentace 2"
(viz Piiloha d. 4) odborny asistent projektu Alex Nov5dek, Pro jedn6ni k tomuto bodu byl
kaZdemu dlenu Ridiciho uiboru piedSn ti5t6n'i materi6l ,,Shrnutl priorit a cil8", kteni odpovidS
kapitole d. 5 Rodniho akdniho pl6nu 2017 a kteni byl tak6 souddsti zvaciho e-mailu na jedndni
Ridiciho vyboru ze dne 10. 7. 201.7 (viz Piiloha d. 2). Pfi sv6 prezentaci priorit a cihl zSroveh
Alex Nov5dek informoval dleny Ridiciho vyboru o projektech, kter6 byly ve vztahu k nim
identifikov5ny. ZvlSStni d&raz byl piitom z jeho strany kladen na projekty spoluprdce, kter6
se pro Rodniakdnl pl6n 20L7 staly prioritou (viz rovn6i bod 2)

K prezentaci a samotn6mu Roinlmu akdnimu pl5nu 2017 nebyly vzneseny ze strany RiOici'tro
vyboru i6dn6 piipominky.

Pot6 dlenov6 RfOicitro vyboru piistoupili k hlasovdni o Rodnim akdn[m pl6nu 2Ot7
piedloien6m jako pifloha zvaciho e-mailu na jednSni z L0. 2. 2077, a to ve zn6n[ usneseni:

,,F,idici Wbor schvaluje piedloien'i roini akini pl6n 2017 v navrien6m
znEn[."
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V'isledek hlasovSni:
PRO: 10

PROTI: O

zoRZel sr: o

David W. NovSk vyzval niOici in;Uor k n5vrhBm na dopln6nf Rodniho akdniho plSnu 2017. Na

tuto Wzvu zareagovala Antonie LandovS s doporudenim piidat projel$ zamdieny na

spolupiSct mateisliich a z5kladnich 5kol, a to i s poznSmkou, Ze takor,{ pravddpodobnd

re5ln6 existuje, David W. Novdk a Alex Nov5dek spoledn6 vysvdtlili, Ze nem6li o takov6m

projektu informace, piedev5im Ze nebyl identifikovdn nositel takov6hoto projeKu a proto jej

neUyto moino do pl6nu zaiadit. ZaYazen( projektu, ktery nem6 nositele, totiZ nesplfiuje jeden

ze z6kladnich poiadavk8 na projekt, a to je jeho realizovatelnost. Pokud bude takovy nositel

identifikovSn, bude projekt Oo ptSnu zaYazen. Z5roveil David W. Novdk dodal, Z9 v dalSim

prfibdhu bude ze 
'striny 

reaiizadniho tymu snaha da!5i projekty, kter6 jsou redln6,

identifikovat a zaiadit je do pl6nu na rok 2018. Rovn6Z informoval o konkr6tnim podtu

pEvodnich n6vrh8 proi&tu, ktenich bylo 20 a o podtu, kter6 p-o jedn6nlch s potencionSlnimi

nositeli byly vyhodnoieny jako realizovateln6. TEch je 11 (bliie viz dokument Rodni akdni

pltn 20L7 - Piiloha 6, 2),

petra VlkoSovS vznesla piipominku a z5rovefi poZadavek k formulaci zdrlvodn6nl potieby

vzd6l6v5ni, Zd0vodn6ni uv6d[ vazbu pouze na zdkladni 5koly, kde nepatii Stiedisko voln6ho

iasu, kter6 zastupuje, David W, Nov5k piislibil toto prov6iit v relevantnim dokumentu

,,Strategick6m r6mci priorif'. V piipad6, Ze to bude potieba, bude formulace opravena
(rozSiie-na) o ,,5kolsk5 zaifzenl'. Petra VlkoSovS rovn6Z poloZila dotaz, zdali mSZe byt pfo

Rodni akdni pl5n relevantni projekt, kde je partnerem stiedni odbornd 5kola. David W' Nov6k

informoval, ie ano, a to s tim, ie prioritni je cilov6 skupina - tj. iSci zdkladnfch Skol do 15 let

a nabidl petie VlkoSov6 osobnikonzultaci ke konkr6tnim projektovym z5m6r8m.

SamostatnS diskuse byla vedena tak6 o vlivu nov6ho zSkona o rozpodtov6 odpov6dnosti, do

kter6 se zapojili za RiOici vybor Petr Bad'ura, Davit Novdk a Antonie LandovS a za realizadni

t'im David W. trtovSt< a Miroslav Lysek. Z t6to diskuse vyplynuly omezen6 moZnosti projektu

Mnp a tim pSdem jeho logick5 orientace na neinvestidnf nizkorozpodtov6 projekty (v rozsahu

tis., max. desitek 1is. Xi1. Tim bylo zd0vodndno , le zlkon o rozpodtov6 odpov6dnosti se

vlastnich projekt0 MAP - tj. projektu spolupr5ce - v podstat6 netyk6'

piipomenuta byla rovn[Z mo)nost hled6ni financi pro realizaci projekt8 spoluprSce z jinych

zdiojfi, nei jsou fondy EU nebo rozpodtov6 prostiedky MSMT - tj, napi. obecni rozpodlry,

soukoml sponzoii, vlastni rozpodty 5kol, Miroslav Lysek uvedl pro ilustraci re5lnosti tohoto

fostupu pfinaO spoledn6ho projektu, Keni je z pYev6in6.iSsti financovdn z rozpodtu obci

v Regionu SlezskS br6na. Je jim kaZdorodnl ryklus sportovnf sout6ii tohoto mikroregionu pro

lfky zlkladnlch Skol.

pot6 prob6hlo hlasovSni o dopln6ni aktivit Rodniho aktniho pl6nu 2017, a to ve zndni

usneseni:

,,i1dici v'ibor nenavrhuje k zapracov5ni do roiniho akiniho pl6nu 2OL7 iSdnou'
aKivitu."



EVROPSKA UNIE
Ew*F$hd Ftn.kl$t*ln* e inw,*tlf'nl fondy

*porabrri prcgmmVfekurn, $v*j * vtd6lAv*rni rdr Nr$Y ss$ rv<: $xoLtirvi,
lrrirlc 6 'dlfial$k*rv

V'isledek hlasovSni:
PRO: 10

PROTI: 0

ZDRZEL SE: O

David W. Novilk dSle vysv6tlil potiebu piijeti usneseni k tvorbd logick'ich r5mcfi projekt&. Po

diskusi se dlenov6 shodli na hlasov5nio usneseni:

F.iaici rnibor neukl6d{ realizainimu t'imu zpracov6ni logick'fch r6mc0, a to
s tim, ii pokud nEjalc'i nositel projektu za(azen6ho do MAP o zpracov6ni

iogiiiieho r6mce poi|aa, realiia6ni dm tuto i5dost s nim projed-n5, a

uuoe-li to pro projekt zapotiebi tak poskytne pomoc pFijeho zpracovSni.

V'isledek hlasov5n[:
PRO: 10

PROTI: O

ZDRZEL SE: O

V dalSfm prr3b6hu prob6hla diskuse k potiebd rozpracov5vat projeKy uveden6 y YAP do f6ze

piipravy projektu, Do diskuse se krom6 Davida W. NovSka zapojil za realizainltym Miroslav

Lysek a za Ridici vybor Dana NovSkovS'

R.iOicirniUor pot6 hlasoval o usneseni:

,,i,idici rnfbor ukl5d6 realizaEnimu dmu zajistit rozpracov6ni dokumentace'doffuzepriprany 
projektu, a to u projekt& spolupr6ce, bude-li to

zapotiebi."

V,isledek hlasov5n[:
PRO: 10
PROTI: 0

ZDRZEL SE: O

Ad4a)

K stanoveni prioritnfch cilf pro rok 2018 probdhla diskuse moderovSna ze strany realizaEnfho

tlimu Alexem Nov6dkem, ktery v rSmci tohoto bodu vyuZil sv6 ,,Prezentace i' 3" (viz

pfitonu d. 5). Alex t1ov6det< upozornil na prioritni c[le, kter6 jsou dle postuprS z.pracov6ni MAP

povinn6 - tj. prioritni cil 2. 1. Rozvoj dten5isk6 gramotnosti a prioritni cfl 2' 2. Rozvoj

matematick6 gramotnosti a zSrovefi upbzornil, Ze je tieba vybrat alespofi jeden z prioritnfch

lif 0 i piriity "d, t pf"Ogt otni vzd6l5v5n[ a priority d. 3 Spoledn6 vzd6l6v5ni. Dana NovSkov6

dSle navrhla, aby byly upiednostn6ny ty prioritnicile, kde jsou identifikovSny re6ln6 projekty

spoluprSce,

V r6mci dalSidiskuse byly vybr6ny tyto prioritnic(le, o ktenich bylo hlasov6no:

cili. 1.2. Usnadndni piechodu ddti mezi mateishimi a z5kladnimi Skolami
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cil E. 2.1. Rozvoj iten6isk6 gramotnosti
cil E, 2,2. Rozvoj matematick6 gramotnosti
ciaE.2.4. Rozvoj so;i6lni a obiSnsk6 gramotnosti v z5kladnim vzd6l5vSni

cilE.2.7. nozvoi kompetenci dEti a Zitfi v polVt9c-hnickdm vzd6l5viini
cil d. 3.1. nozvoj kvalitniho spoleEn6ho vzd6l6v5ni
cilE,4,2. posileni instituci5lniho z5zemi a spolupr5ce

V'isledek hlasov6ni:
PRO: 10

PROTI: 0

ZDRZEL SE: O

Ad4b)

David W. Nov6k znovu piipomenul stav pifpravy Rodnfho akdnfho plilnu 2018 a

nevy,jasn6nost pokradovSni projektu MAP po zttY.i 2017, kd.y kondi stdvajici projekt. K tomu

;;rili ,,Prezentaci f.-+" luii piitotra t. Ol, kter5 byla spolednou pro body 4b al4d' Pot6

probdhlo hlasovdnl o usnesenich ke viem bod0m 4b ai 4d'

K bodu 4b bylo v analogii na Rodni akdni plSn 2017 hlasovdno o tomto usneseni:

,,i,idici Wbor nenavrhuje k zapracov5ni do rotniho akiniho pl6nu 2018 i6dnou

aktivitu."

V'isledek hlasovSni:
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PRO:

PROTI:

10
0

ZDRZEL SE: O

Ad4c)

K bodu 4c bylo v analogii na Rodniakdni pl5n 2017 hlasovdno o tomto usnesenf:

il.iAici rnibor neukl5dS realizaEnimu t'imu zpracovSni logichfch rimcfi' a to
s tim, ie pokud ndjahf nositet projektu zaiazen€ho do MAP o zpracov6ni

iogi"leho r5mce po1ttdi1 realiiaini t'im tuto iSdost s nim proied_n5f a

bude-li to pro projekt zapotiebi tak poskytne pomoc piijeho zpracov6ni'

V,isledek hlasov6n[:
PRO: 10

PROTI: 0

ZDRZEL SE: O

Ad4d)

K bodu 4d bylo v analogii na RodnfakdniplSn 2017 hlasov5no o tomto usnesenf:
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,,i.idici v'fbor ukl5d6 realizaEnimu Wmu zajistit rozpracovSni dokumentace
do fSze pripravy projektu, a to u projektfi spoluprSce, bude-li to
zapotfebi."

V'isledek hlasov5ni:
PRO: 10

PROTI: 0

ZDRZEL SE: O

Ads)

Bod moderoval David W. Nov6k. Ptipomenul poiadavek Petry Vlko5ov6 na zm6nu formulace

u prioritni oblasti 2, tak aby zahrnovala tak6 Stiedisko voln6ho iasu, s tlm ie toto bude

ieSeno v dokumentu ,,strategicky r6mec priorit", kteni bude muset b'it proto znovu schvSlen.

Nov6 schvSleni bude na z5t<taO6'doplndni a zm6n poiadovanych ze strany Skolskych zaihen[

a ziizovatel0 vyZadovat tak6 dokument ,,Seznam investidnich priorif'. Schvdleni m0ie

prob[hnout neidiive 27, 3. 2017. ProtoZe schvalovdni mrlZe b'it v nejkratiim intervalu
jednou za pfil roku a je vhodn6 vyuiit jeStd jeden moZn'i termin v rdmci tohoto projektu,
"t<teni 

t<ondi gO. g,, ie termin schvSleni dokumentrl Strategicky rSmec priorit a Seznam

investidnfch priorit k27.3 z6roveh i termfnem nejzaz5im.

Pot6 se Ridici vybor dohodl o hlasov6ni na n6sledujicim usneseni:

i1Oici vybor bude schvalovat aktualizaci Strategick6ho rfmce priorit a Seznamu investidnfch

priorit formou pisemn6ho (korespondeninfho) projedniv{nf.

V'isledek hlasov5n[:
PRO: 10

PROTI: 0
ZDRZEL SE: O

Ad6)

V tomto bodu vystoupil Miroslav Lysek, kteni zd0raznil z6sadni podil na zpracovdni

dokumentB ze striny Davida W. Nov6ka a Alexe Nov6dka. Piipomenul tak6 dva d&leZit6 rysy

MAp FM, kter6 jej mohou d6lat specifick'im, Jde o pom6rn6 velkou miru komunitnlho

charakteru zpracovdni a o snahu ,,ukotvovanf' aktivit k re5lnym moZnostem MAP a z6rovei

reSlnym potiebdm ikol a jin,ich Skolshich zaYizen(.

piedsedkyn6 iidiciho Wboru Dana Novdkov6 piipomenula ostatnim dlenEm moZnost

navrhnout do Rodn[ho akdniho plSnu 2018 projekty tak6 z jejich strany a pod6kovala viem
za fdast.
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Konkrdtni termin piiStiho zased6ni nebyl piesnd stanoyen, piedpokl6dS se z6fi 2Afl v

Tianovicich, a to s trm, ie pii potieb6 hlasov6nf v diiv6jiim termfnu bude upiednostilov5na

forma korespondendnlho hlasovdn[.

Zapsal: 2L. 02.2017 Miroslav LYsek

Ov6iila: 21. 02. 2017 Irena Babicov5

Schv6lila: 21. 02 2017 Dana Nov5kovd
//*"4^"

Seznam piiloh:

Prezendni listina
Rodniakdnipl5n MAP FM Pro rokZALT
Prezentace d. 1 (David W. Nov5k)
Prezentace d. 2 (Alex NoviSdek)

Prezentace d, 3 (Alex Nov6dek)
Prezentace d. 4 (David W. Nov5k)

1.
.2.

3.
4.'
5.
6.


